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Protokół Nr 5 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Więcborku, odbytego w dniu  

26.08.2015r. 

 

 

Posiedzenie odbyło się w biurze Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku. 

 

Spotkanie trwało od godz. 12:00 – 12:30. 

 

Obecność według załączonej listy obecności. 

 

Spoza Komisji w spotkaniu udział wziął Burmistrz Więcborka p. Waldemar Kuszewski. 

 

Na wstępie Przewodniczący Komisji p. Jacek Kabattek powitał wszystkich zebranych  

i przypomniał porządek obrad spotkania, który obejmował:  

 

1. Ustalenie terminu i szczegółów kontroli przewidzianej w planie pracy Komisji. 

2. Wybór Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej. 

3. Sprawy różne. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej w wyniku przeprowadzonej dyskusji dotyczącej kontroli 

wydatków sołectw: Runowo Krajeńskie i Sypniewo dokonali następujących ustaleń: 

 

Kontrola w sołectwie Runowo zaplanowana została na dzień 9 września 
2015r., na godz. 16:00 i odbędzie się w świetlicy wiejskiej. Druga kontrola,  
w sołectwie Sypniewo wyznaczona została na10 września i rozpocznie się o godz. 
16:00, w miejscu uprzednio wskazanym przez Sołtys. 

 
Skład Zespołu Kontrolnego: 
 
1. Jacek Kabattek  - Przewodniczący 
2. Beata Kopta  - Członek 
3. Wojciech Janicki  - Członek 
 

Celem weryfikacji Zespołu będą wydatki realizowane przez oba sołectwa w ramach Funduszu 

Sołeckiego za rok 2014. 

Komisja uznała, że w kontroli uczestniczyć winien sołtys danego sołectwa oraz pracownik 

Urzędu Miejskiego zajmujący się rozliczaniem rachunków poszczególnych sołectw. 

Natomiast w razie ewentualnych dodatkowych pytań, czy wątpliwości zwrócą się również do 

Skarbnik Gminy Więcbork. 

 

W sprawach różnych radny Wojciech Janicki pytał o planowane swego czasu spotkanie 

Zespołu w sprawie omówienia szczegółów wydatkowania środków konkursowych i zasad 

dotyczących samego konkursu dla klubów i stowarzyszeń z terenu gminy Więcbork. 
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Burmistrz Więcborka zapewnił, że ma świadomość konieczności zorganizowania takiego 

spotkania i miesiącu wrześniu na pewno do takowego dojdzie.  

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Prot. I. Mrozek. 

 

Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej 

 

/-/ Jacek Kabattek 


